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De Transportfiets is een uitgave van Fietsersbond, afdeling Capelle a/d IJssel 
en verschijnt minimaal 2 x per jaar. Het wordt aan de Capelse leden 
verzonden als krantje of in de digitale versie. Wilt u zich aan- of afmelden 
voor de digitale Transportfiets stuur dan een e-mail 
naar capelleadijssel@fietsersbond.nl  
 

Contactadres:   Website: capelle.fietsersbond.nl      

Enno van Waardenberg  E-mail:     capelleadijssel@fietsersbond.nl   

Boeroestraat 11     

2905 SJ Capelle a/d IJssel   

Tel. 010 - 450 31 84   

 
Aan dit nummer werkten mee:  
Jos Jacobs, Marco Rorai, en Enno van Waardenberg. 
 
Foto´s zijn van Fietsersbond Capelle a/d IJssel. 
 
De Fietsersbond komt op voor de belangen van fietsers in Nederland en zet 
zich in voor meer en betere mogelijkheden om te fietsen.  

 

Klachtentelefoons: 
Voor het indienen van klachten over slecht wegdek, onderhoud, kapotte  
straatverlichting en dergelijke kunt u bellen met onderstaande nummers 
 
Capelle a/d IJssel:        14010 voor bestrating, kuilen, gaten e.d. 
Zuidplas:        0180-330300 voor alle klachten 
Rotterdam:        14010 voor alle klachten 

Problemen met de openbare verlichting kunt u melden bij Nobralux via  
0411-440401 (24 uur per dag bereikbaar). Geef de straatnaam en 
lichtmastnummer door, (dit staat op iedere lantaarnpaal).  
   
Plaatselijke meldpunten voor fietsers:  
Wil je iets melden over de fietsvoorzieningen in jouw gemeente? Gebruik dan                                            
Verbeter de Buurt, Buiten Beter of ga naar de website van je gemeente en zoek 
op ‘Melding openbare ruimte’. 

Schade en fouten bij bewegwijzering van ANWB: 

https://www.bewegwijzeringsdienst.nl/  

 

Drukker: Imago Prints; Fotografie op het voorblad: Fietsersbond Capelle  

 

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
http://capelle.fietsersbond.nl/
mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
https://www.verbeterdebuurt.nl/
https://www.buitenbeter.nl/
https://www.bewegwijzeringsdienst.nl/
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Voorwoord 
 

Beste mensen, 

 

Hier zijn wij weer met ons afdelingsblad. De inhoud gaat uiteraard veel over 

fietsen want daar doen wij het voor. Wij vinden het mooi dat de fiets 

momenteel positieve aandacht krijgt. In de gemeente zijn enkele fietspaden 

opgeknapt en worden hier en daar kleine aanpassingen gedaan. In het 

gemeentehuis werd een thema-avond gewijd aan de fiets. En wij konden de 

wethouder meekrijgen voor een fietstocht van ruim tweeënhalf uur. Dit zijn 

enkele onderwerpen in ons blad.  

 
 

Verder krijgt de fiets toch al goede aandacht in Capelle. Het verkeersexamen 

voor scholieren haalde de streekkrant. En de gemeente Capelle aan den IJssel 

onderzoekt momenteel samen met andere partijen de mogelijkheden om de 

fietsroute tussen de Algerabrug en het Toepad te verbeteren.  

 

 

Fietsen is helemaal actueel en wordt nog veel actueler. Het kabinet is pas met 

een grote publiekscampagne gestart om werknemers uit de auto op de fiets te 

krijgen. De campagne ‘Da’s zo gefietst’ wijst automobilisten erop dat fietsen 

gezonder en goedkoper is en goed voor het milieu. In 2027 moet er 20 procent 

meer gefietst worden dan in 2017. Nergens ter wereld wordt zoveel gefietst als 

in Nederland aldus staatssecretaris Vivianne Heijnen van Infrastructuur en 

Waterstaat.  

 

 

Veel leesplezier en fiets veilig. De leden die zich eerder hebben aangemeld 

voor de digitale versie ontvangen die op de gebruikelijke wijze. Bij de overige 

leden bezorgen wij de papieren versie weer op de fiets. Wil je voortaan liever 

een Pdf? Laat het ons dan weten. capelleadijssel@fietsersbond.nl   

 

 
Enno van Waardenberg 

 

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
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Gemeentehuis is gewoon per fiets bereikbaar 
 

Vorig jaar kregen we als afdelingsbestuur een uitnodiging om kennis te komen 

maken met de wethouder voor verkeer, Rik van Woudenberg. Dat stelden wij 

zeer op prijs, want dat was in het verleden niet altijd het geval geweest bij een 

nieuw college van burgemeester en wethouders. Bij het opschonen van onze e-

mails bekeken we de uitnodiging nog even en zagen onderaan een 

standaardzinnetje: 

“Het gemeentehuis is goed bereikbaar per auto en openbaar vervoer.” 

 

Als Fietsersbond wisten we even niet of we moesten lachen of huilen. We 

begrepen dat dit een standaardzinnetje was vanuit de balie of de afdeling 

communicatie, maar we hebben het toch nodig gevonden om -niet cynisch- te 

reageren. 

 

Gelukkig kregen we na een hele tijd toch het bericht dat dat zinnetje zal 

worden aangepast. Toegevoegd zal worden dat het gemeentehuis óók te voet 

en op de fiets goed bereikbaar is. Hé, hé! 

 

Marco Rorai  
 

Fotograaf: Jan van de Arend (2019) 
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Oproep deelnemers fietsvierdaagse 
 

Als leden en donateurs van de Fietsersbond zijn we uiteraard allemaal 

fietsliefhebbers. En we delen met elkaar ons gemeenschappelijk belang dat 

deze organisatie opkomt voor de fiets in het verkeer. Als Fietsersbond Capelle 

vinden wij het stimuleren van fietsen in onze gemeente een van de leukste 

onderdelen om onder de aandacht te brengen. Wij organiseren daarom al vele 

jaren leuke fietstochten. En zo ontstond onze samenwerking met Sportief 

Capelle en bundelen wij onze krachten en ideeën. Sinds 2019 is de Capelse 

Fiets4daagse daaruit voortgekomen en mogen wij de routes voorrijden. Dit jaar 

gaat het plaatsvinden in week 37 van september. Hoe mooi is dat om te doen 

samen met een groep mensen die allemaal van een fietstocht houden? Wij 

hopen dat vooral Capelse leden ook meedoen. Elke dag wordt ongeveer 25 km 

tot 35 km gefietst. Tijdens een tocht wordt er tussendoor gestopt voor een 

consumptie. Je kunt alle vier de dagen meefietsen of kiezen om minder dagen 

mee te fietsen. Wil je meedoen? Meld je dan aan bij Sportief Capelle, maar laat 

het ook aan ons weten. Wij zijn uiteraard benieuwd hoeveel interesse er vanuit 

ons ledenbestand is. Dat is ook een kans om kennis met ons te maken en 

wellicht met een activiteit te assisteren. Dus zet begin september alvast in de 

agenda en let in die periode op de definitieve aankondiging op de website van 

Sportief Capelle om je aan te melden. 

 

Enno van Waardenberg 
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Oversteek Rembrandtsingel bij Slotplein 
 

Tijdens een overleg met ambtenaren van de gemeente komen regelmatig 

knelpunten voor fietsers aan de orde. Af en toe lichten we er eentje uit. 

Komende vanuit het oosten op de Rembrandtsingel fiets je vanaf de Jacob van 

Ruysdaelsingel op een vrij smal en verhoogd tegelfietspad. Aan de rechterkant 

heb je het water van de singel en aan de linkerkant het autoverkeer. Het voelt 

niet altijd even veilig, vooral als je moet inhalen, of ingehaald wordt. 

 

En op een gegeven moment wil je ter hoogte van de Gerard Doustraat/Johan 

de Wittstraat linksaf naar het Slotplein. Je zit al in een flauwe bocht en je moet 

meer dan 180 graden je hoofd draaien om het achteropkomend verkeer te 

zien. Dat vereist een elastische nek en circusacrobatiek van jewelste. Veel 

mensen fietsen een stukje door naar het zebrapad, stappen af en steken daar 

als voetganger over, zodat de auto’s voor je stoppen. Maar als volwaardige 

verkeersdeelnemer heb je het recht om gewoon linksaf te slaan. Dus stoppen 

de meesten op het fietspad, kijken om en steken over als de weg vrij is. Maar 

ja, als je stilstaat blokkeer je het fietspad, zo smal is het daar. 

 

Tijdens de verkennende fietstocht met de wethouder heeft een 

beleidsmedewerker het voorstel gedaan om ter plekke van de afslag het 

fietspad over enkele meters te verbreden, zodat degenen die stoppen om 

linksaf te slaan niet het overig fietsverkeer blokkeren. Volgens de medewerker 

is dit een ingreep die niet op politiek niveau beslist hoeft te worden en kan het 

werk vrij snel uitgevoerd worden. Het is natuurlijk geen totale oplossing voor 

de gevaarlijke oversteek, maar het maakt deze iets comfortabeler. Dinsdag 30 

mei wordt daar gestart met de werkzaamheden, om plaatselijk dat deel van 

het fietspad aan de Rembrandtsingel te verbreden. 

 

Marco Rorai 
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Thema-avond Fiets 

 

       
 

Na de eerste thema-avond Fiets, bestemd voor commissieraadsleden, vorig 

jaar, was dit op 7 februari alweer de tweede avond ter voorlichting en bestemd 

voor discussie. Hoewel ook toegankelijk voor bewoners als toehoorder was 

daar bijzonder weinig belangstelling voor, maar natuurlijk was het bestuur van 

de plaatselijke Fietsersbond met drie man aanwezig.  

 

Twee verkeersambtenaren van de afdeling Verkeer hielden elk een 

presentatie. Er werd een positief beeld geschetst van de komende 

ontwikkelingen voor de fiets in onze gemeente. Daarbij werd ook diverse 

malen de inbreng van de Fietsersbond waarderend genoemd. Besproken zijn 

onder andere de komende Fietsnota ter vervanging van het 13 jaar oude plan 

"Slim op de fiets", de ontwikkelingen op de Algeracorridor en de invoering van 

meer 30 km op de Capelse wegen. Tijdens de aansluitende vragenrondes 

kwamen een aantal kwesties aan de orde zoals verlichting op fietspaden in 

verband met sociale veiligheid, de voorbeeldfunctie van de gemeente als 

werkgever die fietsen kan stimuleren, obstakels op fietspaden, en 

parkeerbeleid. Zaken waarmee wij ons al vele jaren bezighouden, maar die nu 

zomaar door raadsleden werden aangesneden. Tussendoor konden wij ook af 

en toe onze mening geven, en in een slotwoord hebben we onze waardering 

voor deze positieve ontwikkeling uitgesproken, met de kanttekening dat we 

vooral zitten te wachten op eindelijk eens uitvoering van de goede 

voornemens. 

 

Jos Jacobs 
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Vervolg fietspaaltjes en-eilanden 
 
In 2017 heeft de Fietsersbond Capelle het eerste “Paaltjesrapport” aan de 

gemeente aangeboden en aan de betrokken ambtenaren. Dat was het 

resultaat van een inventarisatie van de verschillende soorten paaltjes en 

eilandjes op fietspaden in onze gemeente. Met behulp van diverse leden is 

deze inventarisatie opgesteld. We kwamen in den beginne tot ca. 121 

obstakels. De gemeente heeft ons rapport serieus genomen en in de afgelopen 

jaren werk gemaakt van het weghalen van obstakels waar deze door ons als 

overbodig werden beschouwd. We waren blij dat die mening ook door de 

gemeente werd gedeeld. Er zijn inmiddels tientallen paaltjes en eilanden 

verwijderd.  

 

In 2019 hebben wij een nieuw rapport -versie 2.0- opgesteld en opnieuw aan 

de gemeente aangeboden met daarin vermeld welke obstakels inmiddels 

verwijderd waren. Voor het opstellen van deze versie hadden we weer, in 

samenwerking met afdelingsleden, een inspectie in alle wijken gehouden. 

En in 2022 heeft opnieuw een inventarisatie plaatsgevonden en is versie 3.0 

van het rapport opgesteld en aan alle betrokkenen aangeboden met de stand 

van zaken op dat moment. 

 

Het is drie keer veel werk geweest, maar dat was niet voor niets. Bij de laatste 

inventarisatie hadden we al geconstateerd dat toen reeds het aantal obstakels 

tot onder de 100 was teruggebracht. Inmiddels zijn we een jaar verder en 

hebben we gezien dat er nog een aanzienlijk aantal is verwijderd. Onder 

andere de drie opeenvolgende eilandjes in de Schubertstraat/ Capelsebrugpad 

richting Capelse Brug (zie foto’s). Op twee van die locaties waar de eilandjes 

zijn verwijderd is er geasfalteerd en een is met klinkers bestraat. Wij gaan 

ervan uit dat op den duur dat hele gedeelte van het fietspad met asfalt 

opgeknapt zal worden.  

 

Maar al met al zijn wij behoorlijk tevreden dat de gemeente de zorgen deelt 

die de Fietsersbond (ook landelijk) heeft over de ernstige gevolgen die een 

botsing met een paaltje of eilandje kan hebben voor fietsers. Én dat men dus 

goede maatregelen heeft getroffen door het weghalen van de overbodige 

obstakels. 
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Schubertstraat 

 

Wij verwachten nog wel dat er nog veel zullen worden weggehaald én dat er 

goede maatregelen zullen worden genomen, zoals door ons in de rapporten 

voorgesteld, voor de overblijvende obstakels. De rapporten zijn te vinden op 

de website van de Fietsersbond, afdeling Capelle aan den IJssel. 

 

Marco Rorai 
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De werkzaamheden aan de ‘s Gravenweg duren lang 

 

We moeten nog geduld hebben om eindelijk weer comfortabel op de  

‘s Gravenweg te kunnen fietsen. De werkzaamheden van Stedin en Evides aan 

deze weg zijn blijkbaar uitgelopen ten opzichte van de planning. Bepaalde 

stukken op de weg liggen nog open en de waterpompen zijn nog volop in 

bedrijf. De weg wordt door de werkzaamheden regelmatig met hekken afgezet.  

In 2021 is men al begonnen om de leidingen onder het wegdek te vervangen 

ten oosten van de Kanaalweg tot aan Tuincentrum Jaarsveld toe, waardoor het 

verkeer (inclusief fietsers) vaak moest worden omgeleid. Omdat de bedrijven 

werken met werkvakken van 80 meter waarbij het werk steeds iets opschuift   

neemt het veel tijd in beslag. De gemeente zou in dit najaar starten met het 

aanleggen van de fietsstraat wanneer de nutsbedrijven klaar zijn. Voorlopig ligt 

de beoogde fietsstraat er nog belabberd bij met een strook asfalt met het 

naast liggende wegvak wat helemaal open is geweest en voorlopig met 

straatstenen is dichtgemaakt. Door het verzakken van de bestrating ligt dat 

wegdek er paar centimeter lager bij ten opzichte van het geasfalteerde deel 

Het is dus niet fijn om daar te fietsen zodat de meeste fietsers zoveel mogelijk 

het asfalt kiezen en daardoor midden op de weg gaan rijden.                                                                               

                                                                                                     

Enno van Waardenberg 

                               

                                         De ’s Gravenweg met de wegvakken en hekken 
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Fietsen met de wethouder van Verkeer en Vervoer 
 
Half oktober 2022 heeft de afdeling Capelle een kennismakingsgesprek  

gevoerd met de nieuwe wethouder Verkeer, de heer Rik van Woudenberg. 

Direct gaf de wethouder aan graag een fietstochtje door Capelle te houden 

met ons, langs de diverse knelpunten maar ook naar de goede voorbeelden 

van uitvoering. Natuurlijk zijn wij daar graag op ingegaan, op 1 maart was het 

prachtig weer en samen met de wethouder en twee verkeerskundige 

ambtenaren vertrokken we voor een rondje van ruim twee uur.  

 

Allereerst werd de aansluiting van de Duikerlaan op de Kerklaan bekeken, en 

daarna de aansluiting van de fietsbrug bij het Eye-college op de Reigerlaan. Bij 

beide slecht vormgegeven (dus gevaarlijke) situaties hebben we onze visie 

kunnen spuien, we kregen echter slechts de toezegging dat erop gestudeerd 

wordt en dat er dit jaar wat aan gedaan gaat worden.  

 

Daarna voerde de route naar het fietspad langs de Couwenhoekseweg als 

voorbeeld hoe het overal zou moeten, en bezochten we uitgebreid de Hoeken 

en omgeving waar een grote hoeveelheid weesfietsen en wrakken het 

straatbeeld vervuilen. Het abominabele tegelfietspad langs de Oosterlengte 

vond de wethouder niet eens zo erg.  

 

Vervolgens ging het over de mooie fietspaden in het Schollebos, die overigens 

wel herstel kunnen gebruiken, naar Schollevaar. Hier werd de beruchte 

fietsoversteek van de Hobo bekeken, waar eind vorig jaar een dodelijk ongeval 

plaatsvond. Mede op aandrang van het WOP wil men er snel tijdelijke 

maatregelen nemen. Tijdelijk, omdat op de drie lussen in Schollevaar binnen 

enkele jaren 30 km zal worden ingevoerd, waarbij de Hobo helaas als laatste 

aan de beurt is. We hebben de voorstellen kunnen inzien: stuggere op- en 

afritblokken in het fietspad. Gelukkig heeft men afgezien van slalom-hekjes, en 

we hebben aangedrongen op het herstel van een soepele overgang nadat 30 

km is ingevoerd. Onder andere op het Stationsplein, hebben we onze frustratie 

uitgesproken over de vele tijdelijke reparaties met klinkers in asfaltpaden, die 

vervolgens veel te lang zo blijven liggen.  
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In de wijk Schenkel werd op de Bermweg gestopt; hier mag nog steeds 50 km 

gereden worden ondanks de duidelijke verblijfsfunctie. Wederom de 

frustrerende boodschap: men is er mee bezig, er zijn onzekere factoren, et 

cetera. Bij de fietspaden langs de Poortmolen hebben we nog eens 

aanschouwelijk laten zien wat er gebeurt als er geen degelijke fundering wordt 

gebruikt bij aanleg van fietspaden: hier zijn in de loop der jaren op sommige 

plekken zoveel lappen over elkaar gelegd dat het een mountainbike-circuit lijkt.  

 

 

Via de fietsoversteek bij het Capelseplein, waar een fietstunnel gaat komen, 

keerden we weer terug bij het gemeentehuis. Tijdens het broodje kroket 

maakte de wethouder de (terechte) opmerking dat hij weinig paaltjes was 

tegengekomen. Inderdaad, onze jarenlange actie tegen obstakels op fietspaden 

begint de laatste tijd zijn vruchten af te werpen.   

 

Jos Jacobs 

 

 
Tussenstop bij de vele reparaties aan wortelschade op de fietspaden langs de Poortmolen 
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Rapportage Brom/fietspaden 
 

In de eerste helft van 2022 hebben we een inventarisatie gemaakt van alle 

brom/fietspaden in Capelle, dat wil zeggen de fietspaden waarop ook met 

bromfietsen mag worden gereden. De reden dat wij op zoveel mogelijk paden 

die brommers eraf willen hebben zijn de grote snelheidsverschillen tussen die 

van de zwakkere fietsers (kinderen en ouderen) en de bromfiets, die vaak ook 

nog veel harder rijden dan de toegestane snelheid. Bovendien veroorzaken de 

benzinemotoren luchtverontreiniging en geluidsoverlast, vooral in de 

recreatiegebieden zoals het Schollebos. Het zal niet verbazen dat wij om 

dezelfde redenen ook snorfietsers van de fietspaden geweerd willen hebben, 

zoals in enkele grote steden het geval is. Voor deze actie hadden we een paar 

vrijwilligers bereid gevonden om mee te helpen, waarvoor we zeer erkentelijk 

zijn. Het weer werkte goed mee, en na verdeling van de diverse wijken, hebben 

we gedurende drie dagen systematisch al deze paden opgetekend met begin- 

en eindpunt, compleet met foto’s van de bijbehorende blauwe 

brom/fietsborden. Ook bekeken we of bromfietsen ja dan wel nee ervan af 

konden, en om welke reden. Er is heel wat werk gaan zitten om een en ander 

overzichtelijk te presenteren, uiteindelijk was het definitieve rapport 

“Brommers van de fietspaden (zoveel mogelijk)” begin 2023 klaar.  

Bemoedigend was wel dat ons in de loop van 2022 bij besprekingen met de 

gemeente werd verteld dat ook zij bezig waren met dit idee, en er een trainee 

van de VNG (Vereniging Nederlandse Gemeentes) op hadden gezet. Blijkbaar is 

de veranderde opstelling ten opzichte van de fiets van de landelijke en 

plaatselijke politiek ook in Capelle doorgedrongen, uiteraard nog heel wat 

minder verstrekkend dan de standpunten van de Fietsersbond. Het rapport kan 

dan ook als sterke ondersteuning van het streven gezien worden om zoveel 

mogelijk bromfietsen van de fietspaden te weren. Na de in maart 2023 

gehouden fietstocht met wethouder en ambtenaren Verkeer hebben we de 

gelegenheid te baat genomen om het rapport aan te bieden aan wethouder 

voor Verkeer Rik van Woudenberg. 

  

Jos Jacobs 
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Het rapport "Brommers van de fietspaden" werd aan wethouder Rik van  

       Woudenberg aangeboden. 

 

       ___________________________________________________ 

 

 
Fietswrakken en weesfietsen 
 

Zoals elders beschreven bekeken we in maart jl. met wethouder en 

ambtenaren de Hoeken en omgeving waar een grote hoeveelheid weesfietsen 

en wrakken het straatbeeld vervuilen. Dit was aanleiding tot discussie hoe dit 

op te lossen; ons idee is dat de gemeente in samenspraak met de verhuurder 

het voortouw moet nemen om niet alleen op te ruimen maar ook een 

mentaliteitsomslag te bewerkstelligen. Dat de betreffende ruimte 

waarschijnlijk eigendom is van die verhuurder, die daar ook nog her en der niet 

zulke handige fietsnietjes neerzet, wil volgens ons niet zeggen dat de gemeente 

hier niets aan kan doen. Tenslotte moet je als particulier ook voor van alles en 

nog wat een vergunning aanvragen. Volgens zeggen zou de afdeling 

Handhaving hier nog onlangs wrakken hebben verwijderd, hetgeen ons als 

ongeloofwaardig overkomt.  
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De gemeente heeft op papier een sluitende procedure, maar deze wordt 

helaas maar weinig toegepast. Ergens in de keten zit een kink in de kabel, waar 

we nog niet precies achter zijn. Zo werd aan het eind van de fietstocht nog 

even langs de nietjes aan de zuidzijde van de Koperwiek gereden, waar de 

wethouder direct enkele fietsen als wrak kon aanwijzen. Onder andere de twee 

wrakken die daar al twee (!) jaar "staan". Dat het een taaie kwestie is, wordt 

geïllustreerd door het feit dat de wethouder een maand bezig is geweest om 

enkele weesfietsen voor het gemeentehuis verwijderd te krijgen. We hebben 

nu plannen om schrijnende gevallen te gaan doorgeven, en daarna eventueel 

meer actie te gaan voeren. 

 

Jos Jacobs 

 

Deze wrakken aan de zuidzijde van de Koperwiek zijn daar nog altijd.  

  

September 2021                                                   Augustus 2022 
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       Speurend naar fietswrakken bij de Schermerhoek tijdens de fietsschouw 
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Extra leden zijn nodig  
 

Hierbij doen wij nog eens een vriendelijk verzoek aan onze leden om ons 

afdelingsbestuur te komen versterken of te willen helpen bij bepaalde 

activiteiten. Je doet ons daar een groot plezier mee om de ideologie van de 

Fietsersbond uit te dragen.  

 

Wij hebben zelf in 1975 de oprichting en de ontwikkeling van de Fietsersbond 

meegemaakt (ENWB, ENFB, Fietsersbond). Nu hebben wij echt opvolgers nodig 

om de continuïteit van de afdeling te verzekeren, de belangen van de fietsers 

te kunnen behartigen en het fietsen te blijven promoten.  

 

Het Capelse ledenbestand toont vele leden die al lid zijn sinds de jaren tachtig 

en negentig. Dat wijst toch zeker op sympathie en betrokkenheid voor de 

Fietsersbond als organisatie! Echter, blijven de meeste leden passief en wordt 

de afdeling Capelle door slechts drie actieve leden in stand gehouden met 

soms wat ondersteuning van een handjevol mensen die oproepbaar zijn als wij 

ze nodig hebben. 

  

• Lijkt het je wat om eens met ons kennis te maken en mee te praten als 

wij elke vijf weken met elkaar gaan vergaderen gewoon gezellig bij een 

van ons thuis?  

• Wil je eens meegaan twee keer per jaar naar het gemeentehuis voor een 

overleg met de beleidsambtenaren van de gemeente?  

• Wil je foto’s maken van slechte fietspaden of rare verkeerssituaties? 

• Kan je goed schrijven of redigeren en zou je willen bijdragen aan onze 

artikelen voor de website, de nieuwsbrief of ons afdelingsblad?   

• Heb je jonge familieleden die ook iets voor de fiets te willen doen en 

daar wellicht een heel heldere kijk op hebben en positief kunnen 

bijdragen? Want hoe krijgen wij jonge mensen betrokken bij wat doen? 

Wij horen dat graag.  

 

Dit vrijwilligerswerk is echt leuk en interessant om te doen.  Voor informatie 

kan je altijd bij een van ons terecht en kan je vrijblijvend een afspraak met ons 

maken bij je thuis, of bij iemand van ons. Mail of bel ons.  

 

Enno van Waardenberg 
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Tegelpaden 
 

Als Fietsersbond Capelle kijken wij met voldoening terug naar de nuttige 

fietstocht die wij gezamenlijk in maart hebben gereden met de wethouder en 

twee ambtenaren van de gemeente. 

 

Tijdens de fietsronde met de wethouder konden we laten zien wat ons als 

Fietsersbond bezighoudt en welke wensen en bezwaren er zijn in het belang 

van de fietsers.  Een van de aandachtspunten was de staat van onderhoud op 

de tegelpaden. Het probleem bij deze paden is dat tegels na verloop tijd 

losraken. Daarom heeft asfalteren onze voorkeur.  

 

Bij een stopmoment bij een van de betegelde fietspaden kwam aan ons de 

vraag welke volgens ons de meest slechte paden de gemeente als eerste zou 

moeten aanpakken en asfalteren als dat aan de orde zal komen. Dit zonder de 

garantie zou dat eventueel in overleg met de afdeling beheer kunnen worden 

benut.  

  

Naar aanleiding hiervan daarvan hebben wij voor onszelf een snelle 

inventarisatie gemaakt van alle betegelde fietspaden per wijk (inclusief de 

aansluitingen op de rotondes en middeneilanden) op een rijtje gezet. Wij  

hebben daar goed over nagedacht en komen dan tot het volgende 
prioriteitenlijstje voor het vervangen van tegels door asfalt.  
Top drie: 
1. Oosterlengte (oostzijde) 

2. De Linie (noordzijde), inclusief de aansluitingen op de rotondes aan beide 
kanten 

3. De lus PC Boutensingel/Da Costasingel (aan beide kanten) 

Ongetwijfeld zullen er vele aspecten meespelen, met name bij Stadsbeheer, 

dus als dit niet genoeg bruikbare kandidaten oplevert komen in aanmerking: 

-Prins Alexanderlaan (het Capelse deel).  

-Duikerlaan (aan beide kanten), inclusief aanpassing van de aansluiting op de 

 Kerklaan. 

-Meeuwensingel (zuidzijde), hier spelen de herontwikkelingen Mient en het   

 gebied Meeuwensingel/ Roerdomplaan een rol. 
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Wat betreft asfalt zien wij ook graag dat de vele klinker/tegelreparaties in de al 

bestaande fietspaden, die heel lang zo liggen, weer met asfalt worden hersteld. 

Maar buiten kijf staat dat wij zeer verheugd zijn over de goede voornemens 

van de gemeente voor fietsers die hopelijk spoedig worden gerealiseerd.  

 

Los van de vraag over de tegelpaden houden wij al regelmatig overleg met de 

gemeente en komt dus ook de aandacht voor de matige kwaliteit van de 

fietspaden aan de orde. Onlangs ontvingen wij de mededeling dat er al enkele 

reparaties op fietspaden zijn of worden uitgevoerd volgens een eerder door 

ons aangeleverde lijst met het verzoek de volgende fietspaden te verbeteren.   

• Het fietspad langs de Prins Alexanderlaan is waar nodig opgeknapt. 

• Het fietspad tussen Meidoornveld en Wingerd is hersteld. 

• De schade aan het fietspad Rivium Boulevard/Schaardijk is hersteld.  

• De werkzaamheden aan het fietspad langs de noordzijde van de Linie zijn 

kortgeleden uitgevoerd. 

• En het fietspad Hockeypad zou worden hersteld. 

• Het fietspad Oosterlengte wordt hersteld en mogelijk geasfalteerd.        

 
                     Enno van Waardenberg/Jos Jacobs 
 

                       
                                             De Linie, het fietspad langs de noordzijde 
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            Meidoornveld is onlangs opgeknapt 

                      
                          Losse tegels op de rotonde Couwenhoekseweg/De Linie 
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 Olifantenpaadjes 
 

Olifantenpaadjes ontstaan op onverharde ondergrond die fietsers of 

wandelaars creëeren bij het afsnijden van een officiële route. Ook in Capelle 

komen ze voor.  

 

De onderstaande foto is genomen op het Riviumpad met daarnaast twee 

sporen van olifantenpaadjes. Zo’n tien jaar terug was hier eerder een 

ingesleten pad. Het werd daar weer met nieuwe aarde opgevuld en opnieuw 

ingezaaid. En zie hier, fietsers leren het niet af. Zij kiezen toch weer voor de 

kortste route en een vloeiende beweging.  

 

Na de afrit voor fietsers vanaf de Van Brienenoordbrug wordt eerst de Rivium 

Quadrant gekruist. Dat is daar al onoverzichtelijk vanwege een aarden heuvel 

en hoog struikgewas. Daarna steek je over naar het Riviumpad. 

 

Wie nog een olifantenpaadje kent mag dit aan ons doorgeven.  

 

Enno van Waardenberg  

Riviumpad 
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Fietsers geef elkaar voorrang bij haaientanden  
 

 
                                                      

Hier kruisen twee fietspaden elkaar, het fietspad langs de Schönberglaan en 

het Johan van Veenpad (het pad beneden langs de Algeraweg). Hier zie je 

duidelijk de haaientanden op het fietspad die daar niet zo lang geleden zijn 

gelegd. De fietsers op de Schönberglaan moesten aan beide kanten toch wel 

goed opletten om voorrang te verlenen aan het van links en rechts komende 

fietsverkeer, daar waar de automobilisten met haaientanden en verhoogde 

drempel op de weg die voorrang al verleenden. Die voorrangsregels gelden 

uiteraard voor alle bestuurders, dus fietsers onderling moeten zich uiteraard 

ook aan de verkeersregels houden. 

 

Enno van Waardenberg 
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Fietsen we op het voetpad en lopen we op het fietspad? 

 

Heb je ook een leuke fiets gerelateerde foto dat in ons blad past, stuur die dan 

naar: 

capelleadijssel@fietsersbond.nl 

 

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
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